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Szilágyi György
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kővér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni а Közigazgatási és Igazságügyi Minisztériumot vezető miniszterhez,
minta tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„A %őzraktárak Épűletegy ~шessel kapcsolatos jogvitákat látszólagosan lezáró döntések es
jogügyletek пyomái kell-e számolпi munkahelyek tömeges megszűnésével?”

címmel.

А benyújtottkérdésemreа választ írásban várom._

Tisztelt Miniszter úr !

Figyelemmel а Magyarország helyi önkormányzatairól 2011. évi CLXXXIX. törvény 132 . § (3)
bekezdés b) pontjának rendelkezésére, mely szerint а „kormányhivatal törvényességi felügyeleti
W0.6(11mm vizsgája а helyi önkormányzat 	 döntéseinek (rendelet, hatarozай) jogszеrűségét”
valamint ugyanezen jogszabály 127 . §-ában deklaráltakra, amely alapján „a Kormány а helyi
önkormányzatok törvényességi felügyeletéért felel ős miniszter iráпу ítйsáуаl, а kormányhivatal útján
biztosítja а helyi önkormányzatok törvényességi felügyeletét” az alábbiakkal kapcsolatosan kérem
Tisztelt Miniszter Úr szíves tájékoztatását .

А Fővárosi Közgyűlés (továbbiakban : Közgyű lés) folyó év június 12-i ülésén megtárgyalta а „javaslat
а Közraktárak Épületegyüttessel kapcsolatos egyes jogviták lezárására” c . napirendi pontot, melynek
keretében а 1230 — 1234 /2013.(06 .12.) számú határozatokat hozta meg.

Amint azonban а Közgyűlés folyó év december 11-i ülésének elején mindenki számára láthatóvá vált, а
jogvitákat mégsem sikerült olyan módon rendezni, hogy а Budapest IX. kerület, Fővám tér 11-12 . sz.
alatti Közraktárak Épületegyüttes (Bálna) beruházási munkálataiban alvállalkozói min őségben
résztvevő kivitelezők maradéktalanul hozzájussanak а követeléseikhez.

Tekintettel arra, hogy а kialakult helyzet magyar tulajdonban levő vállalkozások ellehetetlenüléséhez,
egyúttal munkahelyek tömegének elvesztéséhez vezethet, nem kerülhető meg annak а kérdésnek а
megválaszolása, hogy a jogviták lezárása során kellő körültekintéssel jártak-e e1 а felelős döntéshozók.

А fentieken túlmenően tájékoztatom Tisztelt Miniszter Urat, hogy a jogvitában, — illetve ebből eredően
nyilvánvalóan а jogvita lezárásában — érintett egyik fél, а Porto Investment Hungary Ingatlanfejlesztő
és Beruházó Korlátolt Felelősségű Társaság tulajdonosi szerkezete а hazai közhiteles adatbázisokból



nem ismerhetőmeg, lévén, hogy kizárólagos tulajdonosa а máltai Porto Investment Ltd .

А nemzeti vagyonról szóló 2011 . évi CXCVI . tö rvény I . § (2) bekezdés c) pontja szerint : „Nemzeti
vagyonba tartozik: az állam vagy а helyi önkormányzat tulajdonában levőpénzügyi es%kö%ёI' továbbá
az államot vagy а helyi önkormányzatot megillető társasági részesedések ”

Ugyanezen jogszabály 13 . § (2) bekezdése kimondja, hogy „nemzeti vagyon tulajdonjogát átruházn i
természetes személy vagy átlátható s%еrvezеt részére lehet. ”

Erre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy indokoltnak tartja-e annak vizsgálatát ,
hogy а felelős döntéshozók, illetve az okiratok önkormányzati kiadmányozói, valamint ellenjegyz ő i
ismeretében voltak-e а Porto Investment Hungary Kft. tényleges tulajdonosi körének, figyelemb e
vételre kerültek-e а pénzmosás és а terrorizmus finanszírozása megel őzéséről és megakadályozásáról
szóló 2007 . évi CXXXVI. törvény 3 . § r) pontjában foglalt rendelkezések ?

Kérdezem továbbá Tisztelt Miniszter Urat, hogy а jelzett napirendi pont keretében meghozot t
határozatok törvényességi vizsgálatára sor került-e, és amennyiben igen, úgy milyen megállapításo k
kialakítására, esetlegesen milyen intézkedések meghozatalára került sor?

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat arról is, hogy а szóban forgó döntésekkel szemben, illetve а jogvitát
lezáró okiratokkal összefüggésben élt-e bárki jogorvoslattal? Kérem, hogy amennyiben történt ilyen ,
úgy annak részleteiről is tájékoztatni szíveskedjen.

Végezetül kérdezem Tisztelt Miniszter Urat arról is, hogy tervezik-e bármilyen intézkedé s
meghozatalát az önhibájukon kívül károsult alvállalkozók helyzetének rendezésével, és ez által a z
érintett gazdálkodó szervezeteknél meglév ő munkahelyek tömegének megmentésével összefüggésben ?

Szíves válaszát várom, melyet előre is köszönök!

Tisztelettel:
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Szilágyi Gyorgy

Jobbik

Budapest, 2013. december 20 .
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